
Przebudowa ulic Zagnańskiej i Witosa tematem spotkania | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Przebudowa ulic Zagnańskiej i Witosa
tematem spotkania | 1

30 stycznia 2019

Przebudowa ulic Zagnańskiej i Witosa tematem
spotkania

W środę, 30 stycznia odbyło się kolejne, robocze spotkanie w sprawie największej
inwestycji drogowej w Kielcach, która będzie realizowana z budżetu Unii
Europejskiej w latach 2014-2020 – przebudowie ulic Zagnańskiej i Witosa. Ze strony
Rady Miasta Kielce w spotkaniu u Marka Jońcy i Mariusza Goska, członków Zarządu
Województwa uczestniczyli: wiceprzewodniczący Rady Miasta Jarosław Karyś,
Zdzisław Łakomiec, przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki
Nieruchomościami oraz radny Piotr Kisiel, przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady
Miasta Kielce.

Mówiono o kłopotach związanych ze sfinansowaniem inwestycji (najtańsza oferta w
przetargu na jej wykonanie przekracza zaplanowany budżet) i o możliwych sposobach
znalezienia dodatkowych źródeł pieniężnych na ten cel.
Wcześniej z członkiem Zarządu Województwa Markiem Jońcą spotkali się przedstawiciele
mieszkańców okolicy ulicy Witosa, którzy przedstawili swoje wątpliwości co do założeń
projektowych modernizowanej trasy. Ich zdaniem niepotrzebna, a podnosząca wartość
inwestycji jest np. zaplanowana budowa dwóch jezdni w przebiegu ulicy Witosa. W planach
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są kolejne spotkania, m.in. z udziałem marszałka województwa.


